
Sted: Stavanger, Olav Kyrres gate 23 (kantina)

Møtet åpnes av styreleder Richard W. Samslått

Lan Marie Berg deltar på årsmøtet og holder hilsningstale

26 stemmeberettigede ved møtestart

Sak 1: Konstituering
a. Valg av ordstyrer
Vedtak: Ingrid Fjellberg velges til ordstyrer

b. Valg av referent
Vedtak: Eva Berge velges til referent

c. Godkjenning av innkalling
Vedtak: Innkallingen  godkjennes.

d. Godkjenning av møteregler
Vedtak: Møtereglene  godkjennes.

e. Godkjenning av saksliste
Innspill med ønske om generell politisk debatt på årsmøtet
Vedtak: Mellom sak 6 og 7 åpnes det for generell debatt.
Vedtak: Pause reduseres til 30 min
Vedtak: Sakslisten godkjennes med vedtak over.
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f. Valg av tellekorps
Vedtak: Daria Maria, Isa Isene, Alexander Rügert-Raustein velges til tellekorps.

g. Valg av to protokollunderskrivere
Vedtak: Alexander Rügert-Raustein og Frank Hendrikse velges til
protokollunderskrivere

Sak 2: Årsmelding v. styreleder (s. 9)

Suppleres med at Alexander Rügert-Raustein beretter kort fra fylkestingsgruppa
aktiviteter.

Vedtak: Årsmøtet tar årsmeldingen til orientering

Sak 3: Regnskap 2022. Budsjett 2023 v. styreleder (s. 15)

På talerstolen: Thomas Bendiksen, Ann-Karin Både, Alexander Rügert-Raustein,
Ingrid Valde, Fredrik Eidesen

Styreleder svarer ut spørsmål.

Vedtak: Styrehonorardetaljer, herunder mottaker(e) og størrelsesorden, skal
synliggjøres i regnskap og budsjett. For 2023 legges det ved som protokolltilførsel.

Protokolltilførsel om styrehonorar: Styrehonorar for 2023 er satt til 40.000 for
styreleder, 20.000 for nestleder og 5000,- for kasserer. MVA kommer i tillegg.

Vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet.

Vedtak: Årsmøtet vedtar budsjettet

Sak 4a: Valg v. valgkomiteens leder David Moen

Valgkomiteen har bestått av David Moen (leder), Hege Karin Omland, Jon
Torger H. Salte, Ann-Karin Både og Frank Hendrikse. Valgkomiteen har
innstilt på styre, LM-delegater, LS-delegater

Valg av fylkesstyre
F1: Susann Hæstad velges som nestleder
Amalie Kivijärvi trekker sitt kandidatur til nestledervervet.
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F1 vedtas ved akklamasjon

F2: Amalie Kivijärvi blir styremedlem.
F2 vedtas ved akklamasjon

Valgt styre

Valg  av Landsmøte/LM-delegater
F1: Alexander Rügert Raustein benker på Truls Lundes plass
Alexander 8 stemmer, Truls 17 stemmer, 1 blank.
Truls er valgt.

F2: Alexander Rügert-Raustein benker på Thomas Bendiksens plass
Thomas 12 stemmer,  Alexander 11 stemmer, 2 blanke, 1 forkastet
Thomas er valgt.

F3: Alexander Rügert-Raustein benker på Rune Askelands plass
Rune 13 stemmer, Alexander 13 stemmer (møteregler: ved stemmelikhet velges
den innstilte kandidaten)
Rune Askeland er valgt.

F4: Daria Maria velges i steden for Frank Hendrikse
Frank 21 stemmer, Daria 5 stemmer
Frank er valgt.

Erlend Kristensen trekker seg som 1. vara

Alexander Rügert-Raustein og Daria Maria ønsker plassen som 1. vara
Alexander 17 stemmer, Daria Maria 8 stemmer, 1 blank
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Alexander er valgt

Årsmøtet åpner for ny debatt om LM-plassene da Thomas Bendiksen trekker seg
som delegat til fordel for Daria Maria Szymaniuk.

Vedtak: Årsmøtet åpner for ny debatt.

Vedtak: Daria Maria Szymaniuk erstatter Thomas Bendiksen i delegasjonen.

Valgte LM-delegater

Landsstyre/LS-delegater

Vedtak: Innstilte LS-delegater velges ved akklamasjon

Sak 4b: Valg av valgkomite v. styret

Styrets innstilling til valgkomite
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Valgkomiteen innstiller til fylkesstyre, LM-delegater/observatører, LS-delegater
og nominasjonskomite (som skal innstille på liste til Stortingsvalget i 2025) til
årsmøtet i 2024.

Frank Hendrikse (leder)
Hege Karin Omland
Erlend Kristensen

Vara:
Jon Torger Hetland Salte
Vedtak: Innstilt valgkomite velges ved akklamasjon

Sak 5: Valgkamp. Styreleder orienterer

a) valgkamputvalg (VKU) og valgkampledelse (VKL)
VKL= Richard W. Samslått (fylkesleder), Rune Askeland (1. kandidat fylket), Eva
Berge (ansatt regionkontakt)

VKU = VKL + Susann Hæstad (Haugesund), Roger Sjursen (Hjelmeland), Jon
Torger H. Salte (Time), Erlend Kristensen (Sandnes), Klara Johannessen (GU),
protokolltilførsel: Stavangerlaget har åpen plass i VKU

b) Valgkampbudsjett.
500.000,- Valgkamputvalget setter opp og styrer ift budsjettet

c) Valgkamp-strategi Orientering

Vedtak: Årsmøtet tar orienteringen til orientering.

Sak 6: Saker meldt opp av medlemmer
F1:  Styret gis mandat til redaksjonelle endringer på resolusjonene.

F1 vedtas

a) Resolusjon om kjernekraft v. David Harestad (s. 16)

Jon Torger Hetland Salte presenterer resolusjonen.

Debattinnlegg:  Daria Maria Szymaniuk, Truls Lunde, Alexander
Rügert-Raustein, Jon Ola Syrstad, Erlend Kristiansen, Yngve Leine, Ingrid Valde,
Fredrik Eidesen, Dag Andre Kvernstrøm, Eva Berge, Rune Askeland, Thomas
Bendiksen
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F2: Innsendt resolusjon
F2 vedtas

F3a: Tilleggsforslag fra Erlend Kristensen
- Tradisjonell kjernekraft bruker bare noen prosenter av energien i plutonium.
Dermed er det relativt mye kjernekraft avfall, som må lagres i mange
generasjoner. Miljøpartiet ønsker at vi forsker og realiserer såkalte raske
reaktorer, som bruker avfallet, slik at lagringstiden for avfall reduseres til noen
tiår.
Vedtak: F3a faller

F3b
Miljøpartiet ønsker at det forskes og realiseres fusjonskraftverk.
Vedtak: F3b faller

F4: Tilleggsforslag Daria Maria Szymaniuk.
Forske på raske reaktorer og annen teknologi, slik at dagens avfall fra
kjernekraft kan brukes i energiproduksjon.
F4 vedtas

b) Resolusjon “Ny hyttepolitikk i Rogaland”
v. Rune Askeland og Richard W Samslått (s. 17)

Rune presenterer resolusjonen
På talerstolen: Alexander Rügert-Raustein, Rune Askeland, Erlend Kristensen,
Kristian Valen, Ann-Karin Både, Truls Lunde

F1: Sak 6b utsettes pga mangel på tid til behandling
F1 faller

F2: Innstilt resolusjon
F2 vedtas

F3 v. Erlend Kristensen
1. Bedre skatteordninger for utleie av private hytter, som gjør at flere vil dele på hyttene

sine.
2. Det offentlige bør kjøpe hytter, som kan leies ut. Dette for at at flere skal få tilgang til

hyttelivet, uten at vi trenger å bygge flere.
3. Støtte Turistforeningen, i forhold til å kjøpe gamle hytter og bygge nye, som brukes

av flere. Pkt 3 trekkes av forslagsstiller.
4. Se om det er mulig å legge mer til rette for flere bedriftshytter.

F3 vedtas
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F4 v. Ann-Karin Både
At hytter som er til fellesformål, som turistforeningshytter og delehytter, prioriteres når hytter
først skal bygges eller kjøpes.
F4 vedtas

c) Forslag til vedtektsendring (publisering styremøtereferat)
v. Ann-Karin både  (s. 18)

På talerstolen: Jon Ola Syrstad, Richard W. Samslått, Dag Andre Kvernstrøm,
Rune Askeland, Thomas Bendiksen,

F1 Innsenders forslag
F1 stemmes ned

F2
F2 vedtas

d) Forslag til vedtektsendring (styreleder og kasserer velges for to år om
gangen) v. Ann-Karin Både  (s. 19)

Ann-Karin Både presenterer forslaget.

På talerstolen: Erlend Kristensen, Dag Andre Kvernstrøm, David Moen, Truls
Lunde, Frank Hendrikse, Ingrid Valde, Amalie Kivijärvi, Frank Hendrikse,
Ann-Karin Både

F1: Innkommet forslag
F1 vedtas

Generell politisk debatt
Tema på innlegg fra talerstolen:

Grønn kulturpolitikk v. Ann-Karin Både
Valgkampsaker ikke samme i Oslo og i Rogaland v. Erlend Kristensen
Alexander Rügert-Raustein: Behandling av EU-saken i MDG v. Alexander
Rügert-Raustein
Kvinnehelse og seksuell helse v. Daria Maria Szymaniuk
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Sak 7: Programmøte
Vi vedtar politisk program for Rogaland MDG 2023-2027

Vedtak: Årsmøtet utsetter programmøtet og ber styret gjennomføre det
digitalt på et senere tidspunkt.

Det er ikke anledning til å fremme nye eller justeringer av innkomne forslag
under programmøtet.

Valgprogram med linjenummer. Programkomiteens innstilling. Du trenger
tilgang til  dokumentet for å følge godt med i debatten.

Innkomne forslag. Debattgrunnlag.

Del A Forslag  1-24
Forslagene er til debatt

Del B Forslag 25-31
Forslag i del B er i tråd med MDGs politikk eller redaksjonelle endringer.
Programkomiteen foreslår at forslagene voteres over i blokk uten debatt.
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ÅRSMELDING Rogaland MDG 2022/23

STYRET
Styret har i perioden 2022/23 bestått av:
Leder : Richard W. Samslått
Nestleder Amalie Kivijärvi
Kasserer: Pål Zazzera Johnsen (Stavanger)
Styremedlem: Ingvild Sørensen
Styremedlem: Daria Maria Szymaniuk
Styremedlem: Heine Vestvik
GUs representant: Christine T. V. Andersen / Tenho Ylialo (fom. okt)

Vararepresentanter: Knut Farestveit, Olav Meyer Torstveit og Susann Hæstad

Ansatt sekretær: Eva Berge

LANDSSTYRET
Richard W. Samslått og Daria Maria Szymaniuk har vært Rogalands representanter i
Landsstyret (LS). Varaer har vært Alexander Rügert-Raustein og Ingvild Sørensen

Rogalands landsstyrerepresentanter har i løpet av perioden deltatt på 6 landsstyremøter.
Medlemmer, folkevalgte og tillitsvalgte oppfordres til å bruke LS-representantene for å
fremme saker til det nasjonale partileddet.

VALGKOMITE
Valgkomiteen har i høst jobbet med å innstille nytt styre, programkomite,
nominasjonskomite, LM-delegater og LS-representanter.

Komiteen har bestått av:
David Spurlin Hervik-Moen (Leder)
Hege Karin Omland
Jon Torger Hetland Salte
Ann-Karin Både
Frank Hendrikse

NOMINASJONSKOMITE
Nominasjonskomiteen har frem mot nominasjonsmøtet i høst jobbet med å innstille til liste
for fylkestingsvalget.

Komiteen har bestått av:
Thomas Bendiksen (leder)
Jan Erik Timm
Ingrid Valde
Frank Hendrikse

PROGRAMKOMITE
Programkomiteen har frem til årsmøtet jobbet med å lage forslag til program for Rogaland
MDG for 2023-2027
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Programkomiteen har bestått av:
Rune Askeland (Leder)
Emma Hagen
Olav Meyer Torstveit
Alexander Rügert-Raustein
Jon Ola Syrstad

MEDLEMSTALL
31.12.21: 622 medlemmer
31.12.22: 597 medlemmer

POLITISK AKTIVITET I FYLKET
Innvalgt på fylkestinget for MDG i 2019: Alexander Rügert-Raustein (Samferdselsutvalget)
Susanne Heart (Regional- og kulturutvalget - utmeldt fra MDG fom mai 2022)
Erlend Kristensen (Opplæringsutvalget).

ANSATT
Eva Berge er ansatt som regionkontakt for Rogaland MDG i 50% stilling og for Stavanger
MDG i 15% stilling. Formell arbeidsgiver er MDG sentralt, mens hun rapporter til styreleder
for arbeidsoppgavene som angår fylkeslaget. Stillingen innebærer per i dag å bistå i styrets
arbeidsoppgaver, oppfølging av lokallag, sørge for informasjonsflyt mellom leddene i
organisasjonen, å bidra ifm møter samt oppfølging av lokallag. Hun følger også opp lokalene
våre “Det grønne huset” og håndteringen av lagets økonomi i det daglige.

OVERSIKT FOLKEVALGTE OG LOKALLAGSLEDERE I KOMMUNENE
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Gjesdal: Folkevalgt i Gjesdal, Dag Tveit valgte å melde seg ut av partiet, og er nå uavhengig
representant.
Sola: David S. Moen flyttet fra kommunen og Ingrid R. Karstveit har overtatt plassen i
kommunestyret.
Rogaland: Susanne Heart meldte seg ut av partiet, og er nå uavhengig representant.
Sandnes: Andreas Nordang Uhre flyttet til Stavanger og Alexandra K. Gjerdrum har overtatt
den ledige plassen i kommunestyregruppa

AKTIVITET
FYLKESSTYREMØTER: Det er avholdt 12 styremøter i perioden. Det har vært en utfordring
med at styremedlemmene har mange andre verv og forpliktelser. Det vært en del forfall til
møter, og varaer har derfor blitt oppfordret til å stille i alle møter. Ved to tilfeller møtte for få
styremedlemmer/varaer til at styret var vedtaksdyktige, sakene ble da behandlet per e-mail i
etterkant av møtet.

ARBEIDSGRUPPEMØTER: Styrets arbeidsgruppe bestående av styreleder Richard W.
Samslått, nestleder Amalie Kivijärvi og fylkessekretær Eva Berge har hatt ukentlige møter
gjennom hele perioden, med unntak av ferier og møtekollisjoner. Gruppa har tatt fortløpende
avgjørelser, forberedt medlemsaktiviteter og forberedt saker til styret.
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LANDSSTYRE/LS-FORBEREDENDE MØTER: Det er avholdt LS-forberedende møter, som
har vært åpne for alle folkevalgte og tillitsvalgte. Fylkesstyremøter har blitt lagt til samme
dag. Det er ønskelig å videreføre møtene, og folkevalgte/tillitsvalgte som har interesse for
nasjonal politikk oppfordres til å delta.

NOMINASJONSMØTE
17. november

FORBEREDENDE VKU  (valgkamputvalg)
Styret nedsatte et forberedende VKU bestående av fylkesleder, gruppeleder for
fylkestingsgruppa og programkomiteleder for fylkesprogram. Gruppen har hatt 5 møter fra
august og frem til fylkesstyret nedsatte VKU. Forberedende VKU har jobbet med
gjennomgang av valgkampevalueringer, innledende vurderinger rundt valgkampplaner og
budsjett, samt rekruttering til VKU

VKU
Styret nedsatte på styremøte 15. desember et valgkamputvalg. Utvalget er bredt
sammensatt, og ment å speile geografien i fylket.
Utvalget består av:
Richard W. Samslått (VKU-leder)
Rune Askeland (1.kandidat)
Eva Berge (valgkampsjef)
Jon Torger Hetland Salte (3.kandidat og rep. Time/Jæren)
Erlend Kristensen (Rep. Sandnes)
Susann Hæstad (rep. Haugesund/Nordfylket)
Roger Sjursen (rep. Hjelmeland/Ryfylke)
GU og Stavangerlaget er tilbudt plass i VKU

LANDSMØTET (LM)
Rogaland sendte 11 delegater og to observatører til LM på Fornebu i mai
Thomas Bendiksen var delegasjonsleder

VIDEOMØTE FOR TILLITSVALGTE OG POLITIKERE:
Det er avholdt 4 møter i perioden, for organisatorisk samordning og diskusjoner om politiske
saker.

DIGITALE MOBILISERINGMØTER FOR LOKALLAG IFM LISTESTILLING
Hver andre uke i jan, feb, mars

EUROPEAN GREENS KONGRESS
Rogaland deltok med to medlemmer på kongressen i København i desember, av en
delegasjon på ca 60 personer fra MDG.

DELTA PÅ ÅRSMØTER/LOKALLAGSMØTER
Fylkesleder ønsker å delta på lokallagenes årsmøter.
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PROSESSER
LOKALER: Styret nedsatte i et utvalg for å vurdere lokaler for fylkeslaget, særlig med
hensyn på universell utforming. Gruppen ble etablert i mai, og jobbet frem til desember med
utredning. Grunnet høye kostnader for alternativer var gruppas anbefaling å beholde dagens
lokaler, arrangere større møter på eksterne steder med universell utforming samt å fremleie
kontorplass(er) for utgiftsdekning. Det var også anbefalt å ta en ny vurdering etter årets valg,
siden fylkeslagets økonomiske situasjon kan endre seg. Ett kontor er nå utleid til MDG
sentralt, som har en ansatt med kontorsted på det grønne hus.

UTREDNING STABILITET FOR FYLKESLEDERE: Målsetning om å lage utredning mtp økt
langsiktig stabilitet for fylkesledere har ikke blitt nådd.

EKSTERN AKTIVITET / VALGKAMP
ÅPNE MOBILISERINGSMØTER IFM MED LISTESTILLING

21.1 Klepp. Work shop valgkampstrategi (Richard)
25.1 Haugesund m. Rasmus Hansson (Frank Hendrikse)
26.1 Tysvær m. Rasmus Hansson (Eva + Richard)
29.1 Karmøy m. Lage Nøst (Eva)
5.2 Eigersund m. Jon Torger H. Salte (Richard)
9.2 Strand m. Torkil Vederhus (Eva)
12.2 Gjesdal m. Torkil Vederhus (Richard+Eva) + 23.2 (på nett)
19.2 Time m. Lage Nøst (Richard)

Året har vært preget av at det er et mellomvalgsår. Fylkeslaget har fulgt opp nasjonale
kampanjer.

Vårslepp april 2022: Nasjonal aktivitet i lokallagene for å samle innspill til Stortingsgruppa på
fem politiske tema. Aksjon i Stavanger og noen innspill fra resten av fylket i app.mdg.no

Grønn stafett i august 2022: Opplegg for å skape liv og røre i lokallagene i hele landet året
før valgkampen. Tre stafettpinner gikk gjennom hele landet. I Rogaland var pinnen innom
Eigersund (tematreff), Time (tematreff), Sandnes (Erlend løp Hanatrappene opp med
stafettpinnen), Sola (strandrydding), Stavanger (aksjon m. stand), Strand (folkevalgt vandret
pinnen fra Strand til Hjelmeland), Hjelmeland (Stafett-film m. medieoppslag), Suldal (pinnen
på Rogalandshøyeste fjell)  og Haugesund (fraktet pinne videre til Vestland).

ANDRE SAKER
INNRAPPORTERINGSFEIL VALGKAMPBIDRAG 2021
Rogaland MDG ble i juni 2022 plukket ut i rutinekontroll av Partirevisjonsutvalget (PRU) for
virkomhet i 2021. I arbeidet med svar til PRU ble det oppdaget et avvik ved at en overførsel
fra fylkestingsgruppa som ble foretatt i januar 2021 på kr. 100.000 ikke var innberettet
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korrekt til SSB innen 4 uker, slik kravet i partiloven er. Dette avviket ble meldt inn til PRU i
august sammen med øvrige svar som var etterspurt i rutinekontrollen. Styret har ikke mottatt
noen tilbakemeldinger/vedtak fra PRU etter den tid. Styret har konferert med sentralleddet i
partiet om hvilke sanksjoner som følger den type avvik, og fått tilbakemelding på at det oftest
ilegges bot. Styret har avsatt kr. 75.000 til dette formålet i forslag til budsjett for 2023 under
post 5.3 andre utlegg.

I behandlingen av saken har styret vært opptatt av å finne lærdom for å unngå lignende
hendelser i fremtiden. Styret har derfor fått regnskapsfører til å utarbeide en redegjørelse for
hendelsesforløp, årsaker og forslag til korrigerende tiltak. Rotårsaken til hendelsen synes å
være manglende kvalitetssikring i kombinasjon med uklare ansvarslinjer. Styret har iverksatt
dobbeltkontroll av innrapportering av valgkampbidrag, etter regnskapsførers anbefaling.
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Regnskap 2022. Budsjett 2023
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6a: Interpellasjon om kjernekraft v. David Harestad

Partiet gikk nylig inn for å støtte kjernekraft og vi kan lese følgende i
programmet:” De Grønne mener at moderne kjernekraftteknologi har en viktig
rolle i det grønne skiftet. FN’s Intergovernmental Panel on Climate Change
(IPCC) slår fast at noe økt bruk av kjernekraft som energikilde på global basis
kan bli nødvendig dersom vi skal nå klimamålene i tide”.

Våre naboland trapper nå opp satsingen på kjernekraft, Sverige åpner opp for
ny utbygging over hele landet, Nederland skal bygge to nye anlegg og i
Storbritannia planlegges inntil syv nye kraftverk innen 2050. Og i Norge snakker
man om at de første konsesjonssøknadene for mindre kjernekraftverk (såkalte
SMR-reaktorer) blir sendt inn i løpet av det kommende året.

Kjernekraft kan sikre den stabile energiproduksjonen som trengs for å
balansere væravhengige fornybare energikilder. Kjernekraft har også negative
sider, men moderne kjernekraft står seg svært godt sammenlignet med nær sagt
alle andre energiformer når man ser på antall dødsfall pr produsert MWh og
ødeleggelse av natur. Kjernekraft i Europa har en kostnad på rundt 30 øre pr
produsert kWh, mot minst det dobbelte for havvind. Som vi alle vet må dagens
energiproduksjon endres fra fossile kilder som ødelegger klima og natur. Her er
moderne kjernekraft et av de beste verktøyene vi har tilgjengelig.

Norge må begynne å vise mer interesse for kjernekraft. Vi kan gjennom
Oljefondet være en aktiv part som ansvarlig investor, og Norge kan bidra med
verdens beste HMS-kultur bygget opp gjennom generasjoner i oljeindustrien.
Til det trenger vi et fagmiljø, gjerne utviklet i samarbeid med naboland som
Sverige og Finland.

I gjeldende arbeidsprogram står det lite om kjernekraft, og i dag er det andre
partier som er premissleverandører i debatten. Rogaland Mdg vil be landsmøtet
sette kjernekraft på dagsorden, og igangsette et arbeid for å utvikle en realistisk
og trygg politikk for sivil kjernekraftteknologi.

F1: MDG Rogaland vil
-Utrede mulighetene for små modulære kjernekraftverk i Rogaland.
-Utrede sikker lagring av avfallet fra slik produksjon
-Bidra til å øke kompetansen og styrke fagmiljøene ved universitetene
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6b: Interpellasjon “Ny hyttepolitikk i Rogaland”
v. Rune Askeland og Richard W Samslått

Signeringen av FNs naturavtale forplikter. Vi i MDG mener at flere hytter i de siste

områdene med vill natur i Rogaland ikke er til beste for naturen, mennesker, eller

økonomien. Tiden er inne for at hyttepolitikken i hele Rogaland tas opp til debatt. Vårt

største ønske at vi snur, og heller bygger mer natur, og dermed et grønnere Rogaland.

Allemannsretten og naturen vår selges i disse dager i små biter til høystbydende, hyttetomt

for hyttetomt. Grensene for hva som er vill, urørt natur flyttes litt og litt over tid. Først når

man ser utviklingen over lang tid ser man hvor store at endringene er. Nettopp av den

grunn mener vi i MDG at vi må være ytterst varsomme.

Eigersund kommune har vedtatt at de skal bli en «hyttekommune», og jobber med å få

vedtatt en omstridt kommuneplan for fritidsbebyggelse. Politikere fra Arbeiderpartiet og

Høyre har uttalt at det er et mål om å bygge 2000 hytter i kommunen. Denne type

utvikling, som vi ser i flere kommuner i fylket, mener vi i MDG er å gå baklengs inn i

fremtiden.

Hytter ved Eigerøy fyr?

Rett ved fredede Eigerøy fyr foreslås det bygging av veier, to småbåthavner og

innregulering av 13 nye hyttetomter. Totalt planlegges det 79 hytter i et goldt, åpent

landskap, ut mot havet. Landskapet på Ytstebrød er så særegent at det i boken «Vakre

landskap i Rogaland» er vurdert i nest høyeste kategori.

Den kanskje største faren med å tillate hyttefelt som dette, er at de fungerer som

springbrett for neste hytteprosjekt. Smitteeffekten som oppstår når infrastrukturen

allerede er på plass, og området er «delvis» ødelagt og bygd ut, er noe som stadig

undervurderes.

Rogaland MDG mener at

● Rogaland må jobbe for arealnøytralitet, og ikke øke netto naturarealer til hytter

● Hytter skal først og fremst bør bygges ved fortetting i områder som allerede er

bebygd med fritidsboliger

● Rogaland må ha en aktiv politikk som fører til mer natur, og bærekraftig bruk av

naturen.

17



6c: Forslag til vedtekstsendring (publisering

styremøtereferat) v. Ann-Karin Både

Rogaland MDGs vedtektene ligger her: https://rogaland.mdg.no/vedtekter/

F1
Paragraf 5a)
Opprinnelig tekst: Styret plikter å legge fram årsmelding og regnskap for årsmøtet, føre
protokoll over egne møter og sørge for forsvarlig arkivering av regnskap, årsmeldinger
og protokoller.

endres til:

Styret plikter å legge fram årsmelding og regnskap for årsmøtet, føre protokoll over
egne møter og sørge for forsvarlig arkivering av regnskap, årsmeldinger og protokoller,
og at disse legges lett tilgjengelig digitalt på lokallagets nettsider.

Begrunnelse: Transparent og tilgjengelig organisasjon. Protokoll fra styremøter og
årsmøte bør ligge offentlig og lett tilgjengelig for medlemmer, tillitsvalgte, folkevalgte
og det øvrige publikum, slik at man enkelt kan lete opp vedtak og informasjon man til
en hver tid ønsker å lese. Slik gjøres organisasjonens arbeid transparent og tilgjengelig,
uten at den enkelte må be om tilgang til det. Dokumenter som krever det kan unntas
offentligheten jfr bestemmelser i offentlighetsloven.

Styret anbefaler årsmøtet å stemme mot forslaget med følgende begrunnelse:
Partiet omfattes vi ikke av offentlighetsloven, og følgelig er det ikke lovkrav om innsyn i
politiske partiers virke. Å legge styremøteprotokollene ut på åpen web kan potensielt gi
allmennheten (journalister/andre partier) innsikt i saker Rogaland MDG ikke er tjent
med. Protokollene inneholder informasjon om strategi, økonomi, to does etc og det er
rasjonelt for styret med utfyllende protokollføring da dette fungerer som et
arbeidsdokument. Styret ønsker ikke å bruke ressurser på dobbel protokollføring.

Laget drives av frivillige og referenter er ikke profesjonelle. Derav kan det skje
hendelige protokollføringsfeil eller utilsiktede brudd på personvernsregelverk.

Etter styrets syn er forslaget ikke hensiktsmessig ved at det er for detaljert, og krever
økonomisk økt ressursbruk og profesjonalisering til å høre hjemme i vedtektene. Styret
mener likevel intensjonen bak forslaget er god og støtter ønsket om åpenhet.

F2
Styret innstiller på følgende årsmøtevedtak: Styret tilgjengeliggjør relevante vedtak for
medlemmene på en hensiktsmessig måte.
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6d: Forslag til vedtekstsendring (presisering; valg av

styreleder og kasserer) v. Ann-Karin Både

Rogaland MDGs vedtektene ligger her: https://rogaland.mdg.no/vedtekter/

F1
§5) Styret
Opprinnelig tekst
d) Styremedlemmene velges for ett eller to år om gangen, eksempelvis ved at
halvparten av styret velges for to år for å sikre mer kontinuitet.
endres til:
d) Styreleder og kasserer velges for to år om gangen og slik at vervene er på valg
hvert sitt år. Styremedlemmene velges for ett år om gangen.

Begrunnelse:
Styreleder - og kasserer er sentrale verv som bør velges for to år om gangen.
Dette for i størst mulig grad å sikre kontinuitet, stabilitet og videreføring av
organisasjonskunnskapen i styret. Organisasjonslivet og den «nye»
frivilligheten preges av større og hyppigere utskiftning. Verv som medfører
større ansvar, tar tid å sette seg inn i og systemer å lære. Det vil derfor være en
stor fordel at akkurat disse velges for to år.

Fylkesstyret støtter forslag til vedtektsendring
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